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Protokół nr LV/2022 

LV Sesja w dniu 9 czerwca 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 9 czerwca 2022 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 15.30 tego samego 

dnia. 

Ustawowy skład Rady 21 radnych, obecnych 21 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1  

do protokołu. 

 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

• Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

• Z-ca Burmistrza - Maciej Wróbel 

• Skarbnik Miasta –Kamila Wybraniec 

• Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

• Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta 

• Kierownicy Jednostek Organizacyjnych  

• Prezesi Miejskich Spółek Komunalnych 

• Mieszkańcy 

 

Ad. pkt 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek otworzył obrady LV sesji Rady Miejskiej  

w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art.20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym. Przewodniczący powitał 

zebranych. Poformował, że obsługę prawną zapewnia Mecenas Agnieszka Jakubowska,  

a protokólantem jest Irena  Małachowska. 

Ad. pkt 2 

Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

Nie zgłoszono poprawek do porządku obrad i Przewodniczący przeszedł do realizacji poniższego 

porządku obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

3. Analiza pomocy społecznej i polityki prorodzinnej za 2021r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

4.1 przyjęcie do realizacji projektu oraz wniesienia wkładu własnego do projektu pn.: „KROK PO 

POMOC” współfinansowany ze środków Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej w ramach 

Programu Osłonowego „Wspieranie Jednostek Samorządu Terytorialnego w Tworzeniu Systemu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie”. 

4.2 przyjęcia sprawozdania z realizacji „Rocznego Programu Współpracy Gminy Miejskiej Kętrzyn 

z  Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  i o wolontariacie, na 2021 rok” 

4.3 zmiany uchwały Nr X/76/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie    z dnia 18 kwietnia 2019 roku w 

sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej „Centrum Usług Wspólnych Gminy 

Miejskiej Kętrzyn” oraz nadania jej statutu. 

4.4 przyjęcia aktualizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miejskiej Kętrzyn” 

4.5  zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033.  

4.6 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022. 

4.7 przyjęcia wyników kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

4.8 zmiany uchwały nr II/15/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia  3 grudnia 2018 r.  

w sprawie powołania  Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Kętrzynie. 
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5. Podjęcie stanowiska w sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn. 

6. Podjęcie stanowiska w sprawie akceptacji planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej  

w Kętrzynie na II półrocze 2022r. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej  

w Kętrzynie oraz prac między sesjami. 

8. Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania. 

9. Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta. 

10. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Kętrzynie za IV kwartał 2021r. 

11. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Kętrzynie za I kwartał 2022r. 

12. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie z kontroli pn: 

„Kontrola delegacji i wyjazdów służbowych Burmistrza Miasta oraz Z - cy Burmistrza za rok 

2021r.” 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona odpowiedź. 

15. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

16. Przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Miejskiej z dnia 28 kwietnia 2022r. 

17. Zamknięcie LV sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

Ad. pkt 3. 

Radni przyjęli analizę pomocy społecznej i polityki prorodzinnej za 2021r. bez uwag. 

Ad. pkt 4. 

Podjęcie uchwał w prawach: 
4.1 

Rada przystąpiła do omówienia projektu uchwały w sprawie przyjęcie do realizacji projektu oraz 

wniesienia wkładu własnego do projektu pn.: „KROK PO POMOC” współfinansowany ze środków 

Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej w ramach Programu Osłonowego „Wspieranie Jednostek 

Samorządu Terytorialnego w Tworzeniu Systemu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie”. 

Radny Jerzy Baranowski w związku z tym, że występują różne formy przemocy, nie tylko wobec 

kobiet, zgłosił poprawkę, aby w pkt 4. uzasadnienia do uchwały słowo „kobiet” zmienić na „osób”. 

Radny Daniel Sapiński stwierdził, że z własnego doświadczenia wie, że ciężko jest pracować z grupą 

koedukacyjną. Zdaniem radnego powyższy zapis może wynikać ze wskaźników projektu, na który 

otrzymano dofinansowanie. 

Pomimo tego Radny Jerzy Baranowski podtrzymał swój wniosek 

Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych: 4 głosy „za”, 10 głosów „przeciw”, 7 głosów 

„wstrzymujących się” - odrzuciła powyższy wniosek. 

Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt 

uchwały. Innych uwag nie wniesiono. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada w głosowaniu imiennym jednogłośnie przy udziale 21 radnych: 20 głosów „za”, 1 głos 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”   podjęła uchwałę w sprawie przyjęcie do realizacji 

projektu oraz wniesienia wkładu własnego do projektu pn.: „KROK PO POMOC” 

współfinansowany ze środków Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej w ramach Programu 

Osłonowego „Wspieranie Jednostek Samorządu Terytorialnego w Tworzeniu Systemu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie”. 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

4.2 

Następnie przystąpiono do podjęcia  uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

„Rocznego Programu Współpracy Gminy Miejskiej Kętrzyn z  Organizacjami Pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego  i o wolontariacie, na 2021 rok”. 

Radny Rafał Rypina zadał następujące pytania: 
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1. Dlaczego sprawozdanie zostało opublikowane w BIP dopiero w dniu dzisiejszym, a nie 

zgodnie z ustawą do 31 maja. 

2. Dlaczego Przewodniczący rady nie wydał dyspozycji, aby sprawozdanie zostało przekazane 

radnym do 31 maja br.  

W związku z zadanymi pytaniami Przewodniczący rady poprosił Mecenas o zajęcie stanowiska  

w powyższej sprawie. Mecenas Agnieszka Jakubowska poinformowała, że organ wykonawczy 

jednostki samorządu terytorialnego, nie później niż do dnia 31 maja każdego roku, jest obowiązany 

przedłożyć organowi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego oraz opublikować  

w Biuletynie Informacji Publicznej sprawozdanie z realizacji programu współpracy za rok poprzedni. 

Czyli należy skierować do rady do 31 maja, natomiast nie jest to termin wiążący w przypadku 

przekazania poszczególnym radnym. Natomiast w przypadku drugiego pytania potrzebuje czasu na 

przygotowanie opinii. Opinię prawną w tym zakresie przygotuje na następną sesję. 

Radny Rafał Rypina zgłosił poprawkę do uzasadnienia projektu uchwały. Akapit pierwszy 

uzasadnienia otrzymuje treść: Zgodnie z art. 5a ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i wolontariacie organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego, nie później niż do dnia  

31 maja każdego roku, jest obowiązany przedłożyć organowi stanowiącemu jednostki samorządu 

terytorialnego oraz opublikować w Biuletynie Informacji Publicznej sprawozdanie z realizacji 

programu współpracy za rok poprzedni. 

Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych – jednogłośnie przyjęła poprawkę radnego 

Rafała Rypiny. 
Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt 
uchwały. 
Następnie Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych: 14 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 7 głosów „wstrzymujących się”  - podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji „Rocznego Programu Współpracy Gminy Miejskiej Kętrzyn z  Organizacjami 

Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego  i o wolontariacie, na 2021 rok” wraz z poprawką. 
Uchwała wraz z  raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

4.3 
Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych: 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy 
„wstrzymujące się”  podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr X/76/2019 Rady Miejskiej  
w Kętrzynie    z dnia 18 kwietnia 2019 roku w sprawie utworzenia samorządowej jednostki 
organizacyjnej „Centrum Usług Wspólnych Gminy Miejskiej Kętrzyn” oraz nadania jej statutu. 
Przewodniczący rady poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 
projekt uchwały. Uwag nie wniesiono.  
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 
4.4 

Rada w głosowaniu imiennym - jednogłośnie (21 głosów „za”) podjęła uchwałę w sprawie 

przyjęcia aktualizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miejskiej Kętrzyn”. 
Przewodniczący rady poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 
projekt uchwały. Uwag nie wniesiono.  
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 
4.5 

Rada w głosowaniu imiennym: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 6 głosów „ wstrzymujących 
się”– podjęła uchwałę w sprawie  w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 
grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 
Kętrzyn na lata 2022-2033. 
Przewodniczący rady poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 
projekt uchwały. Uwag nie wniesiono.  
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 6 do protokołu. 
 

4.6 
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Następnie  rada w głosowaniu imiennym: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 6 głosów  
„ wstrzymujących się” –  podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie miasta  Kętrzyn  
na rok 2022.  
Przewodniczący rady poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 
projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. 
Projekt uchwały wraz z  raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

4.7 
Następnie rada przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia wyników kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie. Przewodniczący rady poinformował, że do projektu uchwały 
wpłynęła autopoprawka Komisji Rewizyjnej z  dnia 6 czerwca br. Komisje stałe rady zaopiniowały 
pozytywnie przedmiotowy projekt uchwały wraz z autopoprawką. Opinia Burmistrza do projektu 
uchwały stanowi zał. nr 8 do protokołu. 
Radna Wioletta Czech stwierdziła…osoby, które zapoznały się z tym regulaminem miały wątpliwości. 
Komisja  ustaliła, że miasto nie poniosło opłat, opłatę ponoszą tylko ci którzy otrzymają godło… 
czy miasto otrzymało godło - odpowiedzi może udzielić tylko Qality Instytute, przeprowadziłam 
śledztwo, zadzwoniłam i ustaliłam, że godłem jest certyfikat, który otrzymał Maciej Wróbel. Godło 
jest jednoznaczne z certyfikatem. Na statuetce, którą trzyma Maciej Wróbel (na zdjęciu) napisane jest 
certyfikat i godło oraz ważność licencji. Radna Wioletta Czech uzyskała informację od organizatora 
gali, że zapraszani na galę są tylko laureaci, to jest czas na ich promocję, nie ma innych uczestników 
konkursu. Certyfikat jest nagrodą. Opłaty nie ponoszą ci, którzy przeszli certyfikację negatywną. 
Jeżeli przedstawiciel miasta był na gali, otrzymał nagrodę, to wtedy zapłacił.  
Radny Rafał Rypina powiedział, po wystąpieniu Radnej Wioletty Czech  mam przypuszczenia 
dlaczego posiedzenia komisji rewizyjnej zostały utajnione. Sprawdziliśmy w BIP, czy tam była 
informacja ..Odbyły się 4 posiedzenia komisji, wnioskowałem …do Przewodniczącej Komisji 
Rewizyjnej  o informowanie  o terminach posiedzeń, nie otrzymaliśmy zaproszenia. Sprawdziliśmy  
w BIP i pojawiły się ogłoszenia po ostatnim posiedzeniu w dniu 25 maja, informacje pojawiły się  
27 maja. Wczoraj korzystają z art. 24 ustawy o samorządzie gminnym poprosiliśmy Biuro Obsługi 
Rady  o wgląd w  dokumenty związane z obradami komisji rewizyjnej, ujawniliśmy szereg 
niejasności, dotyczyły m.in. protokołu z 13 kwietnia 2022r. Mam wątpliwości dotyczące 
autopoprawki. Jedną z takich nieprawidłowości jest data na  autopoprawce, ponieważ z zapisów, które 
widnieją w dokumentacji komisji rewizyjnej 6 czerwca nie odbyło się żadne posiedzenie komisji… 
nie wiem, czy możemy ją procedować, bo została według mnie podpisana niezgodnie z kompetencją 
przez Przewodniczącą komisji rewizyjnej, bo autopoprawka tak jak protokół  powinna być podpisana 
przez wszystkich członków komisji. Po weryfikacji dokumentów komisji rewizyjnej stwierdzono brak 
listy obecności z posiedzenia w dniu 6 czerwca. Komisja ustaliła brak kontrasygnaty skarbnika. 
Natomiast Burmistrz podpisał oświadczenie, że ta kontrasygnata skarbnika jest. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Biała powiedziała, powiadomiłam komisję 3 czerwca, 
żebyśmy się spotkali w związku ze sprostowaniem zaleceń dotyczących uchwały. Spotkanie odbyło 
się 6 czerwca, o godz. 11.00. 
Radny Daniel Sapiński stwierdził…zdarza się gdy stworzymy jakieś wnioski…czasami po czasie 
…okazuje się, że  brzmi to niewłaściwie ...jak odczytałem, że zalecania brzmią niewłaściwie, jak  
do warunków kontroli, to  skontaktowałem się z Przewodniczącą komisji rewizyjnej, żebyśmy  
to w miarę szybko zmienili i przygotowałem nową formę treści, ponieważ…ta zmiana brzmi logicznie 
do tego co było. Jeżeli opinia prawna będzie taka, że autopoprawka nie może wejść poprzez formę, 
którą podważa Radny Rypina, to ja zgłoszę wniosek o ten zapis jako radny.  
Radny Czesław Ćwik zgłosił wniosek, aby w powyższej sprawie wypowiedziała się Mecenas.  
Radny Zbigniew Nowak uznał, że Przewodnicząca komisji rewizyjnej nie ma takich uprawnień,  
aby podpisać autopoprawkę, powinno się to załatwić kolegialnie i wnieść pod obrady. 
Radny Daniel Sapiński stwierdził, że trójka członków komisji rewizyjnej jest obecna na sali i nikt nie 
protestuje odnośnie  tej poprawki. 
Następnie Przewodniczący rady poddał pod głosowanie autopoprawkę komisji rewizyjnej. 
Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych: 10 głosów „za”, 10 głosów „przeciw”, 1 głos 
„wstrzymujący się” – nie przyjęła autopoprawki. 
Radny Daniel Sapiński w związku z tym, że autopoprawka nie została przegłosowana zgłosił 
poprawkę do projektu uchwały o treści takiej samej jak w poprawce.  
Radny Rafał Rypina na podstawie Statutu §53 ust 5 poprosił o wyjaśnienia Burmistrza w tej sprawie.  
Przewodniczący rady Dariusz Duczek stwierdził, że na komisjach wyjaśnień udzielono na bieżąco. 
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Burmistrz Miasta Ryszard Niedziałka powiedział, że nie chce wnosić dodatkowych wyjaśnień,  ponad 
te przedstawione w piśmie. 
Radny Zbigniew Nowak zgłosił wniosek o odesłanie projektu uchwały do komisji rewizyjnej. 
Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych: 9 głosów „za”, 11 głosów „przeciw”, 1 głos 
„wstrzymujący się” – odrzuciła wniosek Radnego Zbigniewa Nowaka. 
Przerwa 
Po przerwie 
Poddano pod głosowanie poprawkę Radnego Daniela Sapińskiego o treści,  
§ 1. projektu uchwały otrzymuje brzmienie: 
„Rada Miejska przyjmuje  wnioski i zalecenia pokontrolne  Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
w Kętrzynie  z  kontroli pn.: „Kontrola w zakresie przystąpienia i udziału Gminy Miejskiej Kętrzyn  
w konkursie "Samorząd promujący zdrowie" zorganizowanym przez Qality Institute Sp. z o.o.  
w Katowicach”, zaleca się aby osoby odpowiedzialne za zgłaszanie Gminy Miejskiej Kętrzyn  
do konkursów promujących miasto, powinny zwracać szczególną uwagę na zapisy regulaminu  
i dostosować zgłoszenie do przedstawianych warunków, aby nie narażać gminy na niepotrzebne 
koszty lub straty finansowe”. 
Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych: 11 głosów „za”, 8 głosów „przeciw”, 2 głosy 
„wstrzymujący się” – przyjęła poprawkę Radnego Daniela Sapińskiego. 
Następnie poddano pod głosowanie projekt powyższej uchwały wraz z autopoprawką. 
Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych: 11 głosów „za”, 9 głosów „przeciw”, 1 głos 
„wstrzymujący się” – podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia wyników kontroli Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Kętrzynie wraz  z autopoprawką. 
Uchwała wraz autopoprawką, poprawką i  raportami z przeprowadzonych głosowań stanowi zał. nr  9 
do protokołu. 
Całość dyskusji: 

https://esesja.tv/transmisja/27363/lv-sesja-rady-w-dniu-czwartek-9-czerwca-2022.htm 

4.8 
Rada w głosowaniu imiennym 11 głosów „za”, 7 głosów „przeciw”, 3 głosy  
„ wstrzymujące się” - podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr II/15/2018 Rady Miejskiej w 
Kętrzynie z dnia  3 grudnia 2018 r. w sprawie powołania  Komisji Gospodarki Komunalnej 
Rady Miejskiej w Kętrzynie. Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady oraz Burmistrz 
Miasta  pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały.  
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Ad. pkt 5. 

Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych, jednogłośnie  - podjęła stanowisko  
w sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków  
na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn. Komisje stałe rady i Burmistrz Miasta pozytywnie 
zaopiniował powyższe stanowisko. Uwag nie wniesiono. 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Ad. pkt 6. 

Radny Zbigniew Nowak zgłosił poprawkę do stanowiska w sprawie akceptacji planów pracy komisji 

stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie na II półrocze 2022r. Zawnioskował o wykreślenie pkt 5 i 6  

w planie pracy Komisji Gospodarki Komunalne na II półrocze 2022r. Zdaniem radnego nie ma 

możliwości dokonania analizy funkcjonowania spółek komunalnych. 

Zdaniem Przewodniczącego Komisji Komunalnej Andrzeja Niedźwieckiego Radny Zbigniew Nowak 

myli analizę z kontrolą. Biorąc pod uwagę panująca sytuację na rynku paliw i energii taka analiza jest 

zasadna.  

Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych: 10 głosów „za”, 11 głosów „przeciw”,  

0 głosów „ wstrzymujących się” – odrzuciła poprawkę zgłoszoną przez radnego Zbigniewa Nowaka. 

Następnie Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych: 11 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 

9 głosów „ wstrzymujących się” – podjęła stanowisko w sprawie akceptacji planów pracy komisji 

stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie na II półrocze 2022r.  
Komisje stałe rady i Burmistrz Miasta pozytywnie zaopiniowały powyższe stanowisko. 

Stanowisko wraz raportami głosowania stanowi zał. 12  do protokołu. 

Ad. pkt 7. 
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Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie oraz prac 

między sesjami  - stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

Ponadto Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka odczytał treść porozumienia zawartego w sprawie 

obwodnicy miasta. 

Ad. pkt 6. 

Radny Rafał Rypina zwrócił się z zapytaniem  kiedy planowane jest zakończenie dokumentacji  

ul. Ogrodowej i czego dotyczyły uzgodnienia z Orlenem. 

Ad. pkt 7. 

Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi, że uzgodnienia dotyczyły infrastruktury wodno-kanalizacyjnej. 

Zakończenie dokumentacji projektowej planowane jest na koniec września – początek października. 

Ad. pkt 8. 

Przewodnicząca komisji rewizyjnej Alicja Biała przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie za IV kwartał 2021r. – zał. nr 14 do protokołu. 

Ad. pkt 9. 

Przewodnicząca komisji rewizyjnej Alicja Biała przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie za I kwartał 2022r.- zał. nr 15 do protokołu. 

Ad. pkt 10. 

Przewodnicząca komisji rewizyjnej Alicja Biała przedstawiła sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Kętrzynie z kontroli pn: „Kontrola delegacji i wyjazdów służbowych Burmistrza Miasta 

oraz Z - cy Burmistrza za rok 2021r.” – zał. nr. 16 do protokołu. 

Ad pkt 11. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Wioletta Czech zwróciła się z zapytaniami: 

 – co się stało z nagłośnieniem z sali sesyjnej, które kosztowało 52 tyś. zł. Stwierdziła, że wszystko się 

wydłuża przez głosowanie imienne. Tablet nie wytrzymuje czasu obrad. Zaapelowała o powrót  

do tzw. normalnych obrad. 

- na jakim etapie jest tworzenie dokumentacji ul. Sobieskiego,  

Ad. pkt 12 
Przewodniczący rady odczytał odpowiedź na zapytanie  radnego Tomasza Komorowskiego. 

Ad. pkt 13. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Radny Jerzy Baranowski zgłosił wnioski o: 

1. Zamontowanie ławki dla mieszkańców przy ul. M.C. Skłodowskiej.   

2. Naprawę metalowej kratki ściekowej na wylocie ul. Uroczej i Wł. Sikorskiego. 

Radny Czesław Ćwik zgłosił wniosek o dostosowanie przejścia dla pieszych przy ul. Jagiełły  

i K. Wielkiego do potrzeb osób z niepełnosprawnościami – niewidomych i niedowidzących. 

Radny Daniel Sapiński w imieniu mieszkańców ul. Limanowskiego zgłosił wnioski o: 

1. Wymianę nieczytelnych lub zardzewiałych tabliczek z nazwami ulic, umieszczonych na rogu 

ul. Krótkiej z Limanowskiego, oraz na rogu ul. Krótkiej z Dworcową.  

2. Uwzględnienie ul. Limanowskiego przy dekorowaniu miasta z okazji świąt lub rocznic 

państwowych. 

3. Zobowiązanie funkcjonariuszy Straży Miejskiej do zwiększenia zainteresowania się 

właścicielami psów spacerujących po mieście, którzy nie sprzątają po swoich zwierzętach i 

opracowanie systemu kar dla tych osób poprzez zwiększenie wysokości mandatu za 

sprzątanie, częstsze przeglądanie monitoringu w tym zakresie, umieszczenie tabliczek 

informacyjnych przy trawnikach. 

Radna Helena Szymkiewicz odniosła się w swoim oświadczeniu do sprawozdania z działalności 

komisji rewizyjnej za  IV kwartał 2021r.    

Radny Rafał Rypina w imieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości ponowił wniosek  

o informowanie klubu o każdym posiedzeniu komisji rewizyjnej. 

Radny Zbigniew Nowak odniósł się do sprawozdania komisji rewizyjnej dotyczącego kontroli 

delegacji Burmistrza Miasta i Z-cy Burmistrza za 2021r. Stwierdził, że dobrze byłoby napisać m.in. ile 

było delegacji burmistrza, ile zastępcy, jaki był koszt. 
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Zawnioskował, aby podczas imprez masowych z udziałem dzieci, czyli podczas organizacji ostatniego 

Dnia Dziecka zabezpieczać karetkę.  

Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi, że Dzień Dziecka był obsługiwany przez służby medyczne.  

Następnie głos zabrał mieszkaniec M.J, który odniósł się do infrastruktury komunikacyjnej  

ul. Klinowej i zgłosił wniosek o pełne oznakowanie przejść dla pieszych na ul. Westerplatte – brak 

znaku dla kierowców. 

Mieszkaniec S.K. zgłosił wnioski  - zał. nr  17  do protokołu.  

Mieszkaniec S.K. poprosił ponownie o udzielenie głosu. 

Przewodniczący rady nie udzielił głosu mieszkańcowi i zarządził 10 minut przerwy w obradach. 

Przerwa 

Po przerwie. 

Radna Helena Szymkiewicz zgłosiła wniosek o  przejrzenie stanu przejścia dla pieszych przy Szpitalu.   

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka poinformował radną, że od wczoraj to wszystko jest robione  

i że tego typu prace zależne są  od  temperatury i warunków pogodowych. 

Przewodniczący rady odczytał rozstrzygniecie nadzorcze Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 

6 maja br. dotyczące uchwały nr LII/388/2022 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 31 marca 2022r.  

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

na terenie GMK na rok 2022., oraz pismo  Komendanta Policji w Kętrzynie w sprawie 

dofinansowania zakupu samochodu na potrzeby policji. 
Ad. pkt 15. 

Protokół z LIV sesji Rady Miejskiej z dnia 28 kwietnia  2022 r. w głosowaniu imiennym został 
przyjęty jednogłośnie. Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 18 do protokołu. 

Ad. pkt 16. 

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej  Dariusz Duczek zamknął LV 

sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

 

Pełny przebieg obrad LV Sesji RM został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP Urzędu 

Miasta Kętrzyn.  

https://esesja.tv/transmisja/27363/lv-sesja-rady-w-dniu-czwartek-9-czerwca-2022.htm 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Protokołowała: Irena Małachowska (-) 

 

 
Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 
Dariusz Duczek (-) 

 
 
 
 
  
 
 
 
 

 

 

 


